



Referat af bestyrelsesmøde i RPF

Tid: 12.01.2021 kl. 18.30

Sted: Virtuelt

Deltagere: Bestyrelse og Lars Sabroe Thomsen (DS-træner, deltog til og med punkt 5), ref. Claus

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsordenen
 - Godkendt.
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 16.12.2020
 - Godkendt.
3. Status på licensansøgning 2022/23
 - Orientering om de tre arbejdsgruppers sammensætning og opgaver samt den positive fremdrift i arbejdet.
4. Ny sportschef
 - Orientering om ansættelsen af Brian Tronøe og det gode ansøgerfelt samt om niveau for honorering af stillingen. Lars B sender tidligere kontrakt til Claus til inspiration.
5. Status på træner- og spillersituation U16, U18 og DS
 - Orientering om den aktuelle trænerbemanding med Lars ST som pt. gennemgående figur. Lars ST orienterede om status på antal spillere på de tre årgange/hold. Der har været frafald, og vi skal sætte tiltag i gang for at øge spillerantallet. Lars ST vil give bestyrelsen en ny status på ca. 3 uger.
6. Status på banefordelingssystem samt banefordelings- og trænermøde d. 04.01.2021
 - Orientering om de to forslag til banefordelingssystemer, det ene en fortsættelse af den eksisterende regnearksløsning og den anden et banebookingsystem, som alle har adgang til at opdatere i. Der er vigtigt, at det både er håndterbart i dagligdagen og samtidig forhindrer anarki. Søren og Andreas Tvede, U12 arbejder videre på en løsning på baggrund af bestyrelsens input.
7. Status på klubtrappemødet d. 28.01.2021
 - Lars B, som er tovholder, orienterede om mødet, der vil foregå virtuelt med deltagelse af holdansvarlige, sportschef, kasserer, materialemand og formand.



8. Status på Pigeraketten og UEFA Playmakers for 5-8-årige
 - Vi besluttede at fokusere på Pigeraketten med 3 mandage i maj, samt ny hvervekampagne for børnebald i samarbejde med DBU. Ann er tovholder på begge dele.
9. Status på fordeling af Martins praktiske/administrative opgaver
 - Claus har fået Jens Baungaards og Lasse Kjeldsens udkast til holdledermanual og oplæg til håndtering af de praktiske/administrative opgaver og vil gennemgå den i den kommende uge og drøfte med Jens og Lasse før rundsending til bestyrelsen.
10. Status på projekt nyt klubhus
 - Dan orienterede om ansøgning til Roskilde Kommune, som han forventer svar på i denne uge. Den konkrete aftale med Himmelev Gymnasium vil afhænge af svaret.
11. Generalforsamling i 2021 (18.02.2021 kl. 19.00 i klubhuset)
 - Valg af dirigent (Ken har sagt ja til at stille op)
 - Bestyrelsens beretning: Bestyrelsen sender input til Claus, som laver udkast.
 - Regnskab for det forløbne år til godkendelse: Lars gennemgik udkast til regnskab, som er sendt til revisoren.
 - Behandling af indkomne forslag: Eventuelle forslag fra medlemmerne senest 7 dage før generalforsamlingen.
 - Fastsættelse af kontingent (forslag vedhæftet): Forslaget blev gennemgået og kontingentstigningen vil først være for andet halvår 2021.
 - Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: Alle genopstiller, dog overvejer Michelle om hun vil genopstille. Bestyrelsen prøver at finde kandidater, og Claus spørger Line, DS.
 - Valg af revisor og suppleant: John Lorey indstilles, og Lars B har kontakten.
 - Eventuelt
12. Næste bestyrelsesmøde
 - Torsdag d. 11.02.2021 kl. 18.30 (virtuelt).
13. Eventuelt
 - Søren laver finansieringsforslag til DS-træningstøj.

CM/13.01.2021